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Toch nog iets gevonden:
Ingevolge artikel 9, eerste en tweede lid, van de Wet openbaarheid van bestuur worden adviezen die met het oog op het te vormen

beleid door niet-ambtelijke adviescolleges aan de centrale overheid zijn uitgebracht, binnen vier weken nadat zij zijn uitgebracht
openbaar gemaakt, tenzij één van de uitzonderingen van artikel 10 van die wet van toepassing is.
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Onderwerp: RE: eerder openbaar maken advies AP quarantainewetsvoorstel en testwetsvoorstel

Dag,

Dat is ook nog een inhoudelijk argument. Zitten er verder nog andere bijzonderheden in hun advies?

Ik zou willen voorstellen om zowel via de beleidslijn als via de lijn van communicatie de AP te vragen om zich te houden aan de

standaardtermijn van 4 weken. Ik kan de woordvoerder van de AP vanmiddag bellen. Wie kan het contact op beleidsniveau

leggen? Hoe hoger dit signaal wordt afgegeven, hoe beter lijkt mij.

Van: EEECSESECRERERIER B-1Y) minvws.nl>

Verzonden: woensdag 17 maart 2021 15:23

minvws.nl>;

In aanvulling daarop; er zit een potentieel gevoelig advies in over de gelijkstelling vaccinatiebewijs.

Wij hebben daar nog even overleg over.

Met vriendelijke groet,

ridge

Programmadirectie Covid-19, afdeling Testen en Traceren

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel|

Afdeling VWS Flex|Pro
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ver:IEEEBED IEEED)
Verzonden: woensdag 17 maart 2021 15:22
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@minvws.nl>

Urgentie: Hoog

Allen,

Ik vraag me af of dit vanuit communicatief oogpunt wijs is. Eerder bij de consultatie van de coronawet is dit ook gebeurd en daar

hebben we erg veel last van gehad in het proces. Zaken die mogelijk nog aangepast gaan worden in de wet krijgen dan al erg

veel aandacht in de media. Dat terwijl wij er nog niet op kunnen reageren omdat we nog niks naar de Kamer hebben gestuurd.

BE hoe zie jij dit? Ik zal ook even contact leggen met de woordvoerders van BZK en J&V.
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